
 

 
 

 

 

互拓音响 

 

本产品经检验，符合出厂要求 

产品名称：须夹数字无线麦克风 

产品型号： ASK-0102              

检 骏 员 ：                     

生产日期：                      

售后保修期：参见合同服务条款。 

 

 

领夹数字无线麦克风
 

ASK-0102 

 

使用说明书 
 

 

        
        

  制造商：深圳市互拓科技有限公司 
地 址：深圳市龙岗区平潮街道宝盛创新产业园A栋303 
售后服务电话：0755-28485887 

  

         

设备接口说明 技术参数说明 

1、传输方式：2.46无线射频；频本范围2400-2483MHZ; 

2、内置高性能聚合物锂电池，连续使用时间28小时： 

3、可选磁吸式或者TYPE-C充电，充电时间22小时； 

4、频响：40Hz-18KHz; 

5、信噪比：295dB(±3dB); 

6. 传输距离：280米(空旷地); 

7、音频延时：s6ms; 

8、自动音频检测电路，设备在无人说话时自动关机，节能环保； 

9、按钮权限：机身表面只设置一个按键，具有一键开关机、 一键静音功能， 

使用者无调音权限，声音大小控制合适，减少班级与班级之间的声音太大的干扰， 

减少无线麦克风讲话使用的股诉率。 

10、采用一次成型的金属控丝表面处理；自带屏显功能，可显示频道、电池电量等信息， 

售后服务凭证 

 

销售记录                            堆修记录 

 

23 
1."Mic" 咪头输入 
2. ‘+"数字调节 
3."M" 模式澜节 
4."Line"音频输入 
5.USB 充电接口 
6、显示屏 
7. 开关机/静音 

 
领夹数字无线麦克风 

设备使用说明 

 
领夹数字无线麦克风 

1、开/关机，开关长按3秒，设备会自动亮灯，显示屏显示相关信息。 
连按两次为静音。 

2、”M”键是功能键，按2次为一个轮回，分别为，分组，关机。第2次 
时设备自动关机并保存数据。 

3."+"按钮为增加相应数据，每按1次为增加一个数值。 
4、MIC为外接咪头接口，需要讲话时接入咪头，此时话简可以讲话， 

LNE 接口为音频输入，可以把手机或数码产品的音乐输入，进行  
无线播放(单声道)。 

5、"M" 键和”+”键：按”M “键1次，分组功能闪烁，此时按”+”键可以 
进行增加数值， 一共有36个分组，分别是0-35(发射与接收端在  
同一个分组时设备才能正常使用)。按”M" 键2次，设备关机并自  
动保存数值 

用户名称   日 用 故障说明 维修记录  

 联系电话       

 联系地址       

 经销商       
联系电话 

联系地址 

销售日期 

产品编奶 
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详见设音条罚 
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第一页：.产品质量合格证：Product Quality Certificate 

本产品经检验，符合出厂要求 

The product has been inspected and meets the factory requirements 

 

产品名称Product Name：领夹数字无线麦克风Intelligent Audio Pick 

产品型号Product Model No：  ASK-0102  

检 骏 员 Inspector：                      

生产日期Production Date：                      

售后保修期After-sale Warranty Period：参见合同服务条款Refer to the contract service 

clause  

 

第二页：领夹数字无线麦克风Lavalier Digital Wireless Microphone 

使用说明书：User Manual 

                           制造商：深圳市互拓科技有限公司 

Manufacturer: ASK Technology CO.,LTD 

地 址：深圳市龙岗区平潮街道宝盛创新产业园A栋303 

Building A 303, Baosheng Innovation Industrial Park, Pingchao Street, Longgang 

District, Shenzhen 

售后服务电话After-Sales Service Hot Line：0755-28485887 

 



 

 

3.：设备接口说明Device interface description 

1."Mic" 咪头输入----------"Mic" microphone input 

2. ‘+"数字调节-----------'+" digital adjustment 

3."M" 模式澜节------------"M" mode Lan section 

4."Line"音频输入----------"Line" audio input 

5.USB 充电接口------------USB charging interface 

6、显示屏----------------Display screen 

7. 开关机/静音 -----------Power on/off/mute 

 

领夹数字无线麦克风Lavalier Digital Wireless Microphone 

 

  



 

 

设备使用说明Equipment Use Instructions 

 

1、开/关机，开关长按3秒，设备会自动亮灯，显示屏显示相关信息。 连按两次为静音。 

1. On/off, press the switch for 3 seconds, and the device will automatically light up 

and the display screen will display relevant information. Press twice to mute.  

 

2、”M”键是功能键，按2次为一个轮回，分别为，分组，关机。第2次 时设备自动关机并保存

数据。 

2. The "M" key is a function key, and pressing it twice is a cycle, namely, grouping 

and power off. The second time, the device automatically shuts down and saves 

data. 

 

3."+"按钮为增加相应数据，每按1次为增加一个数值。 

3. The "+"button is used to increase the corresponding data, and each press of it is 

used to increase a value. 

 

4. MIC为外接咪头接口，需要讲话时接入咪头，此时话简可以讲话， LNE 接口为音频输入，可

以把手机或数码产品的音乐输入，进行 无线播放(单声道)。 

4. MIC is an external microphone interface, which is connected to the microphone 

when you need to speak. At this time, you can speak simply, and LNE interface is 

audio input, which can input the music of mobile phones or digital products and 

play it wirelessly (mono). 



 

5、"M" 键和”+”键：按”M “键1次，分组功能闪烁，此时按”+”键可以 进行增加数值， 

一共有36个分组，分别是0-35(发射与接收端在 同一个分组时设备才能正常使用)。按”M" 键2

次，设备关机并自 

5. "M" key and "+"key: Press the "M" key once, and the grouping function will flash. 

At this time, press the "+"key to increase the value, with a total  of 36 groups, 

namely 0-35 (the equipment can only be used normally when the transmitter and 

receiver are in the same group). Press the "m" key for 2 times, and the equipment 

will be turned off. 

 

  



 

第四页： 

技术参数说明Technical Parameter Description 

 

1、传输方式：2.46无线射频；频本范围2400-2483MHZ; 

1. Transmission method: 2.46 wireless radio frequency; Frequency range 2400-

2483MHz; 

 

2、内置高性能聚合物锂电池，连续使用时间28小时： 

2. Built in high-performance polymer lithium battery, continuous use time of 28 

hours: 

 

3、可选磁吸式或者TYPE-C充电，充电时间22小时； 

3. Optional magnetic suction or TYPE-C charging, with a charging time of 22 hours;  

 

4、频响：40Hz-18KHz; 

4. Frequency response: 40Hz-18KHz; 

 

5、信噪比：295dB(±3dB); 

5. Signal to noise ratio: 295dB (± 3dB) 

 

6. 传输距离：280米(空旷地); 

6. Transmission distance: 280 meters (open space)  

 



 

7.音频延时：s6ms; 

7. Audio delay: s6ms 

 

8.自动音频检测电路，设备在无人说话时自动关机，节能环保； 

8. Automatic audio detection circuit, equipment automatically shuts down when no 

one is speaking, energy-saving and environmentally friendly 

 

9. 按钮权限：机身表面只设置一个按键，具有一键开关机、 一键静音功能，.使用者无调音权限，

声音大小控制合适，减少班级与班级之间的声音太大的干扰， 减少无线麦克风讲话使用的股诉率。

9. Button permissions: Only one button is set on the surface of the body, with one 

button on/off and one button mute functions, 

The user does not have tuning permission, and the sound size control is 

appropriate to reduce interference caused by loud voices between classes, and to 

reduce the complaint rate of wireless microphone speech.  

 

 

10、采用一次成型的金属控丝表面处理；自带屏显功能，可显示频道、电池电量等信息，-------

10. Surface treatment using a one-time formed metal control wire; Equipped with 

screen display function, it can display information such as channel and battery level,  

 

 

 

 



 

 

售后服务凭证After-sales service certificate 

售后服务凭证--------After-sales service certificate 

销售记录-------- sales record          维修记录：Maintenance Record 

 

用户名称 ---user name 

日期 ----------Date 

故障说明 -----Fault Description 

维修记录----------Maintenance Record 

联系电话 ------Contact Tel NO 

联系地址 -------------Contact Add 

经销商 ----------------Dealer 

联系电话--------------Contact Tel NO 

联系地址------------------Contact Add 

销售日期------------------Sales Date 

产品编码 详见设备条码-------Product Code, Refer to the device barcode 

 

 

 

 

 

 



 

 

FCC Warnings 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 

any interference received, including interference that may cause undesired operation.  

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 

could void the user's authority to operate the equipment.  

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class  B digital 

device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 

instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 

guarantee that interference will not occur in a particular installation.  

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,  

which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 

correct the interference by one or more of the following measures:  

-- Reorient or relocate the receiving antenna.  

-- Increase the separation between the equipment and receiver.  

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different  from that to which the receiver is 

connected.  

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used 

in portable exposure condition without restriction  

 


